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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2017/18:950 Statliga distriktsveterinärer som snedvrider konkurrensen

I samband med Riksrevisionens granskning av Statens jordbruksverks 
årsredovisning 2017 fann man att distriktsveterinärerna inte har följt lagen om 
offentlig upphandling. Det gäller inköp av djurfoder till ett värde av ca 17 
miljoner kronor årligen. Dessutom visar det sig att samma division inom 
Jordbruksverket säljer djurfoder till privatpersoner. Detta är något som 
påverkar situationen för landets djur- och zooaffärer. Försäljningsvärdet för 
djurfodret uppgår till ett årligt belopp av ca 27 miljoner kronor.

 

Med hänvisning till ovan vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht vilka:

 

Vilka åtgärder kommer statsrådet att vidta för att Jordbruksverket framdeles 
dels ska följa lagen om offentlig upphandling, dels sluta att snedvrida 
konkurrensen i förhållande till privata näringsidkare?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren
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